

التاريخ: 2024/08/04
المرجع: 2024/CEO/BK/062

السادة/ شركة بورصة الكويت
دولة الكويت
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

الموضوع : التعقيب على الأخبار

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، والى المتطلبات الواردة بالمادة رقم (4-4) من الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتها، وعطفاً على الخبر السوارد بالصفحة الأولى بجريدة "الاقتصادية" الإلكترونية بتاريخ اليوم المعنون بـ ("الإمتياز" تخسر الإشكال المقدم لوقف تسهيل أصولها لمصلحة أعيان القطرية).

تسود شركة مجموعة الإمتياز الاستثمارية التوضيح بأنها قد اتخذت عدة إجراءات قانونية لوقف تنفيذ حكم التمييز 2869 لسنة 2022 تمييز تجاري /01 ومنها الاشكال المشار اليه بالخبر اعلاه، وقد أثمرت تحركات الشركة بالفعل عن وقف بيع أوراق مالية مدرجة وغير مدرجة باسم الشركة كما تم الإفصاح عنه بتاريخ 2024/07/15 وذلك بناء على قرار المستشار مدير إدارة التنفيذ، وأن رفع الاشكال قد تم قبل صدور قرار المستشار مدير إدارة التنفيذ بوقف البيع وبالتالي فقد تحقق المرجو من الإشكال قبل البت فيه من قبل المحكمة، حيث ان قرار المستشار مدير إدارة التنفيذ بوقف بيع الأوراق المالية لا يزال سارياً حتى تاريخه والى أن يصدر حكم بالتمييز في القضية رقم 2023/4932 تمييز تجاري/07 كما تم بيانه بالإفصاح.

وتنوه الشركة الى ضرورة تحري الدقة في نقل المعلومات، حيث ان الخبر المذكور قد جاء مغلوفاً بذكر أن سبب تأجيل مزاد البيع قد كان انتظاراً لنتيجة الاشكال المذكور، والصحيح أن وقف البيع قد جاء تنفيذاً لقرار المستشار مدير إدارة التنفيذ المشار إليه بالإفصاح، وتحفظ الشركة بحقها في مقاضاة من يتعمد إثارة أي أخبار مغلوطة لتضليل المساهمين.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

سعد سامي البدر
نائب رئيس تنفيذي- إدارة التطوير المؤسسي

الإمتياز
ALIMTIAZ
GROUP

Date: 04/08/2024
Ref: 063/BK/CEO/2024

**Boursa Kuwait Company
Kuwait**

Subject: Clarification on News

In reference to the above subject, and the requirements in article (4-4) of the fourth chapter of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and their amendments, and further to the news published on the front page of "Al-Eqtisadiyah" online newspaper today, titled "Al-Imtiaz Loses Appeal to Halt Liquidation of Its Assets in Favor of Aayan Qatar."

Al-Imtiaz Investment Group Company wishes to clarify that it has taken several legal measures to halt the execution of Judgment No. 2869 of 2022 Commercial Cassation/01, including the appeal referred to in the aforementioned news. The Company's efforts have successfully led to the suspension of the sale of some of its listed and unlisted securities as disclosed by the Company on 15/07/2024, based on the decision of the Chief Justice of the General Department of Execution. The appeal in question was submitted before the issuance of the decision by the Chief Justice of the General Department of Execution to suspend the sale, thus achieving the intended result of the appeal before the court's ruling. The Chief Justice of the General Department of Execution's decision to suspend the sale of securities remains in effect to date, pending a ruling in Case No. 4932/2023 Commercial Cassation/07, as disclosed on 15/07/2024.

The Company emphasizes the importance of ensuring accuracy in reporting information. The indicated news inaccurately stated that the auction sale was postponed due to the appeal's pending outcome. The correct information is that the halt in the sale was due to the decision of the Chief Justice of the General Department of Execution, as disclosed. The Company reserves the right to take legal action against anyone who deliberately disseminates false news to mislead its shareholders.

Sincerely,



**Saad Sami Al-Bader
Executive Vice President**

س